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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Jak podawa³y bran¿owe portale internetowe, w lipcu 2009 r. w Ministerstwie Energetyki i Paliw
Ukrainy odby³y siê rozmowy pomiêdzy przedstawicielami polskiego przemys³u a reprezentantami
ukraiñskiego koncernu Ukrinterenergo w sprawie zakupu tañszej energii elektrycznej na Ukrainie.
W œwietle informacji prasowych po spotkaniu ustalono podjêcie wspó³pracy w zakresie zakupów energii
elektrycznej, a strony zobowi¹za³y siê dalej prowadziæ szczegó³owe rozmowy w grupach eksperckich.
Zgodnie z informacj¹ podan¹ przez stronê polsk¹, zawarcie wspomnianego porozumienia ma przyczyniæ
siê do zwiêkszenia konkurencyjnoœci na polskim rynku energii elektrycznej i ma mieæ pozytywny wp³yw
na sytuacjê finansow¹ polskich energoch³onnych przedsiêbiorstw. Aby ten projekt zosta³ pozytywnie
zrealizowany, trzeba jednak wyremontowaæ liniê transgraniczn¹ „Chmielnicki-Rzeszów”, która nale¿y
do PSE Operator i ³¹czy systemy elektroenergetyczne Polski i Ukrainy.

W zwi¹zku z powy¿szym proszê o udzielenie odpowiedzi na takie pytania.
1. Kiedy jest planowane podpisanie umowy pomiêdzy Polsk¹ a Ukrain¹ w sprawie zakupu energii?
2. Jakie jest stanowisko obecnego rz¹du i spó³ki PSE Operator w tej kwestii?
3. Kiedy ruszy remont linii przesy³owej pomiêdzy Polsk¹ a Ukrain¹?
4. Czy zgodnie z aktualnymi przepisami prawa unijnego mo¿na kupowaæ energiê elektryczn¹ od kra-

jów, które nie s¹ cz³onkiem europejskiej wspólnoty?
5. Czy Komisja Europejska mo¿e w tej sprawie zg³aszaæ jakieœ uwagi lub wstrzymaæ realizacjê umowy?
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